
Evaluatie Muziekfestival Zomerkriebels 27 juni 2015 Gagelbos 
 

Er is na overleg met Recreatie Midden Nederland en de gemeente gekeken naar de best 
mogelijke datum voor dit festival dit is 27 juni geworden. Eerder was niet wenselijk vanuit 
natuuroverwegingen later niet in verband met Tour de France en andere evenementen. 
Naar aanleiding van de  evaluatie van Zomerkriebels 2014 is besloten om  een volgende 
editie te doen.  
Dit echter met een aantal aandachtspunten. De aandachtspunten zijn cursief weergegeven 
met daaronder de wijze waarop hiermee omgegaan is:     
 

 Het festival dient zoveel mogelijk in het recreatiegebied Gagelbos plaats  te vinden en 
niet of zo min mogelijk in het aangrenzend weiland (EHS) in de Gagelpolder.  Het 
ruimtegebruik in de Gagelpolder dient zich  tot een minimum te beperken. Verwacht 
wordt dat een ruimtegebruik van een halve hectare (één voetbalveld ) in de EHS 
voldoende moet zijn. Het terrein in de Gagelpolder moet zodanig afgeschermd zijn, 
dat bezoekers zich niet buiten het festivalterrein kunnen begeven. 

De organisatie van Zomerkriebels heeft het gebruik in de Gagelpolder beperkt tot 1 podium 
in een tent. (in plaats van twee podia) Door deze tent was het voor bezoekers niet mogelijk 
om zich buiten het gebied te begeven. 
Overigens bleek wel uit een reactie van de provincie naar aanleiding van de evaluatie 
Zomerkriebels 2014 dat er een fout in de huidige begrenzing van de EHS staat in de 
Provinciale Ruimtelijke Structuurvisie (PRS). Dit zal bij de  volgende herziening van de PRS 
aangepast worden naar de actuele situatie, zodat  de Gagelpolder in de EHS ligt en het 
Gagelbos (het recreatiegebied) niet. Dit maakt overigens niet uit voor de vergunning 
aanvraag. 
 

 De beheerafspraken tussen Recreatieschap Stichtse Groenlanden en SBB moeten 
beter afgestemd worden. Inmiddels is dit al gezamenlijk opgepakt. 

Er is op 8 juni een productievergadering geweest waarin een aantal zaken zijn afgestemd. Er 
is ook vroegtijdig gemaaid en afgevoerd (bij Staatsbosbeheer) en geklepeld (bij het 
Recreatieschap zoals dat altijd gebeurd) 
 
 

 Ter compensatie van de schade aan de vlinderstrook, wil Staatsbosbeheer  op een 
aantal potentiele en kansrijke plekken in overleg met het Recreatieschap Stichtse 
Groenlanden het maaibeheer aanpassen zodat dit geoptimaliseerd kan worden voor 
vlinders en andere insecten. Dit wordt in overleg gedaan met de NMO die hier de 
monitoring van de vlinderstrook doet. Dit wordt opgepakt door de boswachter 
monitoring . 

Er is overleg geweest tussen de boswachter en NMO en tussen de boswachter en het 
recreatieschap en de eerste stappen zijn al gezet richting optimalisatie. In de komende 
maanden zal er meer hout verwijderd worden om zoom en mantel vegetatie te 
stimuleren.(en hiermee de vlinderactiviteit). 
 



 

 Ter voorkoming van schade naast de fietspaden zal er op de  rijplaten alleen nog 
eenrichtingsverkeer mogelijk zijn. 

Er zijn rijplaten gelegd. Eenrichtingsverkeer was niet mogelijk wel zijn een aantal 
passeerplekken gecreëerd. Naar aanleiding van schade aan asfalt van fietspad zijn op verzoek 
van RMN rijplaten bijgelegd. 
 

 Beperking van het aantal op- en afbouwdagen teneinde de storing voor de bezoekers 
tot een minimum te beperken. 

Het aantal op- en afbouw dagen zijn verminderd. Ook is er gecontroleerd op bereikbaarheid 
voor recreanten. 
 

 Uitdrukkelijk zal het geluidsniveau aangepast moeten zijn aan de eisen van de 
bufferzone voor het stiltegebied.  De Provincie kan onder bepaalde voorwaarden 
mogelijk in de bufferzone en in zeer uitzonderlijke gevallen ook in de stille kern van het 
Stiltegebied ontheffing verlenen. In een vroeg stadium dient hierover contact 
opgenomen te worden met de Provincie om te verkennen incidenteel ontheffing 
verleend kan worden geweken vanuit het gemeenschappelijke belang  om een 
duurzame exploitatie te vinden voor niet-gedekte beheerlast van recreatiegebieden 
van Staatsbosbeheer.  

Organisator Peter Dijkstra heeft een ontheffingsaanvraag gedaan bij de provincie. Het bleek 
dat het niet mogelijk was een ontheffingsaanvraag te doen omdat geluidsbron niet in het 
stiltegebied ligt.. Er is wel rekening gehouden bij vergunning verlening door gemeente met 
geluidsnormen. De overschrijding van het geluid zat voornamelijk in het vuurwerk. Dat is een 
van de redenen geweest om vuurwerk niet toe te staan tijdens het evenement. 
 
 

 Meer aandacht voor communicatie richting omwonenden. Er is al een overleg 
geweest met de Wijkraad Overvecht,  de organisator van Zomerkriebels en 
Staatsbosbeheer en Natuur en Milieu Overvecht. In de aanloop naar het volgende 
festival moet de communicatie breder ingezet worden waaronder richting het 
Bewonersplatform Overvecht. Daarnaast wil SBB dat het Gagelbos als uitloopgebied 
voor Utrecht nog populairder wordt en gaat gericht daarop verdere activiteiten 
ontwikkelen, liefst in samenwerking met de wijk Overvecht.  

Er is op 21 mei een overleg geweest na aanleiding van de Zienswijzen die de Wijkraad, 
Bewoners[platform Overvecht en NMO hebben gestuurd. Hier is ook de gemeente afdeling 
vergunningverlening bij betrokken geweest. 
Uit dit overleg kwam als onderdeel van het bezwaar tegen het festival het bezwaar tegen het 
vuurwerk naar voren .In afstemming met de gemeente en de wethouder is besloten dat voor 
het vuurwerk geen toestemming wordt verleent.  
 
Er is dit jaar in samenwerking met Utrecht Natuurlijk en sociaal makelaars uit de wijk een 
Kom over de brug middag georganiseerd voor bewoners Overvecht. Ook zijn er door 10 extra 
klassen in het Gagelbos Natuursprong gedaan door inzet Staatsbosbeheer, 
 
 



 Monitoring en inventarisatie van voorkomende waarden flora en fauna is een blijvend 
aandachtspunt en voorafgaand aan een vervolgevenement zal dit plaatsvinden in de 
beoordeling of het betreffende evenement kan worden gehouden.  

Op verzoek van Staatsbosbeheer heeft de organisator door bureau Taauw een flora en fauna 
check laten doen.. Bij de geplande herhaling vlak voor het  evenement bleek dat de in april 
geconstateerde buizerds jongen te hebben die vliegvlug waren. Boswachter inventarisatie en 
monitoring van Staatsbosbeheer is samen met bureau Taauw gaan kijken en hebben aan 
organisator doorgeven dat de verplaatsing van de tent voldoende was . Vergunning is pas 
afgegeven toen bleek dat alles verder in orde was. Overige zaken zijn niet geconstateerd.  

 

 

 Er zal naar aanleiding van de bespreking in de Wijkraad Overvecht een excursie door 
Staatsbosbeheer worden gegeven voor de Wijkraad Overvecht én voor de raadsleden 
en wethouder van de gemeenteraad Utrecht in het Gagelbos. 
Daarnaast zullen voor overige betrokken bewoners en organisaties regelmatig 
excursies of activiteiten worden georganiseerd. 

Er is op 23 april een raadexcursie georganiseerd, daarnaast is op 18 september een excursie 

georganiseerd voor wijkraad en raadsleden . Tijdens beide excursies is het beheer van het 

Gagelbos aan de orde geweest alsmede het proces rondom het muziekfestival. 

 

 

Conclusie 

Het festival is goed verlopen zonder incidenten.  

Er waren rond de 8000 bezoekers. 

Er is door en aantal mensen geklaagd over de geluid.  

Bij de naschouw is schade aan asfalt geconstateerd en schade aan een boom. Deze zijn 

hersteld. 

Door de onderlinge communicatie met betrokkenen en gemeente Utrecht is dit proces goed 

verlopen. Door het verbieden van het vuurwerk is een deel van de bezwaren uit de 

zienswijzen weggenomen. Ook de  zaken voortgekomen uit de vorige evaluatie zijn 

nadrukkelijk meegenomen. Mocht het tot een volgende editie komen dan zullen we er net 

zo scherp bovenop zitten als dit jaar om op die manier de natuur- en recreatie waarden van 

deze plek te waarborgen en tegelijkertijd het bos voor een andere doelgroep te laten 

gebruiken. 
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